
Protokół  

ze wspólnego  posiedzenia 

 Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska, Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu  

odbytego w dniu 7 października 2021 r.   
 

Wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Gminy otworzył Pan Sławomir Stępnik – 

Przewodniczący Rady Gminy, który powitał radnych i przybyłych gości.   

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie się z projektem Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy.   

2. Sprawy bieżące i różne – m.in. analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

I półrocze 2021 r.  

 

 
Do porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie przez wszystkich członków komisji. 

Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji przystąpili do zatwierdzenia 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Do przedstawionego protokołu nie wnoszono uwag 

i został przyjęty przez wszystkich członków komisji. 

 

 Jako pierwszy głos zabrał Pan Michał Włodarczyk – Wójt Gminy, który nawiązał do 

projektu Regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie. Oznajmił, że zmieniła się 

ustawa dot. utrzymania czystości i porządku w gminie i my musimy swoje akty prawa 

miejscowego uaktualnić. Kontynuując swoją wypowiedź Pan Wójt oznajmił, że obecnie 

obowiązujący Regulamin odbioru odpadów był już zmieniany na wiosnę, a wynikało to z 

potrzeby dostosowania się do ustawy, ale w związku z tym, że ustawa zmieniła się kolejny 

raz nasz regulamin musi być poddany kolejnej modyfikacji. W toku dalszej wypowiedzi Pan 

Wójt poinformował, że dotychczasowe zapisy ustawy dot. częstotliwości odbioru odpadów są 

dla gminy niekorzystne, gdyż nie ma takiej potrzeby, aby odpady mieszanie lub BIO były 

odbierane 2-3 razy w miesiącu. Nowelizacja ustawy daje możliwość, aby gminy same mogły 

decydować o częstotliwości odbioru odpadów, co w konsekwencji decyduje o końcowych 

kosztach związanych z odbiorem odpadów, poinformował Wójt. Wobec powyższego nasza 

propozycja jest taka, aby odpady BIO i zmieszane były zabierane raz w miesiącu, przy czy w 

miesiącach zimowych kosz na BIO byłby przeznaczony na popiół, plastiki też raz w miesiącu, 

szkło raz na kwartał, a papier raz na 6 miesięcy, dodał Pan Wójt. Kolejną proponowaną 

zmianą w przyszłym roku byłby odbiór wielkogabarytów, który odbywał się jeden raz w 

roku. W tym miejscu Wójt poinformował, że mieszkańcy, którzy nie zmieszczą swoich 

odpadów zmieszanych do kosza będą mogli skorzystać z worków, które będzie miała 

zabezpieczona gmina, również wielkogabaryty będzie można w razie potrzeby odstawić w 

ciągu całego roku na PSZOK.  

Zmieniając temat Pan Wójt oznajmił, że został rozstrzygnięty przetarg na zakup energii. 

Dodał, że w bieżącym roku wynik przetargu na zakup energii opiewał na kwotę 800 tys. zł, a 

na przyszły rok najtańsza oferta kształtuje się w granicach 950 tys. zł, którą złożyła firma 

PGE. Druga z firm, która przystąpiła do przetargu oferowała kwotę o 30 tys. większą od PGE. 

W tym miejscu Wójt oznajmił, że największe koszty związane z poborem energii elektrycznej 

generuje oświetlenie uliczne. 

Podsumowując powyższe Pan Wójt oznajmił, że rosnące koszty energii oraz odbioru 

odpadów niesie niebezpieczeństwo, że gmina będzie zmuszona dopłacać do odpadów, co w 

konsekwencji zmniejszałoby możliwości finansowe gminy w zakresie realizacji 

zaplanowanych inwestycji. W związku z tym Pan Wójt oznajmił, że proponuje zachęcić 



mieszkańców gminy do zakładania kompostowników, które zmniejszałyby ilość wywożonych 

odpadów BIO, a budżetom domowym obniżkę opłat o 3 zł od osoby. W tym miejscu Pani 

Anna Nitecka – Blaźlak – pracownik Urzędu Gminy oznajmiła, że obecnie z ulgi z tytułu 

posiadania kompostownika korzysta 95 rodzin, czyli 276 osób, dodała, że w systemie 

zadeklarowanych jest 6089 osób.  

W powyższym głos ponownie zabrał Pan Wójt, który poinformował, że przedstawiony 

projekt Regulaminu został przesłany do zaopiniowania do Urzędu Wojewódzkiego oraz 

Sanepidu. 

 Następnie wśród radnych wywiązała się dyskusja w temacie odpadów, a mianowicie czy 

należy zabierać na zimę kosze BIO dla osób zadeklarowanych na kompostownik, czy je 

plombować, czy może oznaczyć rodzaj kosza określonym kolorem. 

Po zakończonej dyskusji jednogłośnie stwierdzono, że w przypadku deklaracji na posiadanie 

kompostownika kosze BIO na zimę powinny być zabrane z posesji.  

W toku dalszego posiedzenia radny Krata apelował o interwencję w sprawie wykaszania 

rowów i poboczy przy drogach powiatowych i wojewódzkich. 

Następnie Wójt poinformował, że wznawia działalność ośrodek zdrowia w Brzykowie – od 

15 września i w Chociwiu – od 1 października. Poza tym Pan Wójt nawiązał do planowanych 

podatków, które Rada Gminy ustali na przyszły rok. Oznajmił, że rośnie inflacja i dobrze 

byłoby mieć na uwadze tę kwestię przy uchwalaniu nowych stawek podatkowych. Poza tym 

Pan Wójt oznajmił, że zostanie zakupiony średni samochód strażacki dla OSP Chociw.  

W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt poinformował, że w trakcie realizacji są budowy dróg 

w Ligocie, na osiedlu w Widawie i osiedlu w Chociwiu, a droga w Siemiechowie czeka na 

odbiór.  

Zmieniając temat Wójt oznajmił, że właściwe służby odebrały nowy zbiornik na wodę pitną 

w Brzykowie, dodał, że został przeprowadzony remont hydroforni i całej podziemnej 

instalacji. Prace remontowe wykonywane są również w hydroforni w Chociwiu.   

Następnie radni zapoznali się ze sprawozdaniem Wójta Gminy z wykonania budżetu za 

I półrocze 2021 r. 

Do przedstawionego sprawozdania uwag nie wnoszono.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska – radny 

Eugeniusz Pokorski zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna                

 

      

 Przewodniczący Komisji         Przewodniczący 

        Infrastruktury i Ochrony Środowiska             Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

                      Eugeniusz Pokorski           Wanda Nowak 

 

  

 

 

 

                 Przewodniczący          Przewodniczący Komisji Budżetu 

             Komisji Rewizyjnej             Tadeusz Pacholik 

                Marek Olejniczak 


